
STATEN VAN ARUBA 

Fractie Movimiento Electoral di Pueblo 

Aan de heer Procureur Generaal van Aruba 

Dhr. Mr. Van Erve 

Aruba, 1 september 20 15 

Ooderwerp: onderzoek tegen mw. M. Lopez-Tromp, Statenvoorzitter, i.v.m. 
gebeurtenissen op 27 augustus 2015 

Geachte heer van Erve, 

Middels deze dien ik een verzoek in voor een onderzoek tegen mw. M. Lopez-Tromp (hierna 

"LOPEZ"), we gens het in gevaar brengen van mijn Ieven op 27 augustus 2015, opzettelijk 

danwel culpoos. 

FElTEN 

Op 27 augustus 2015 vond een open bare vergadering plaats in de Staten van Aruba om de 

landsverordening Aruba financieel toezicht te behandelen. De emoties waren zeer hoog in 

anticipatie op deze vergadering, omdat hiermee een belangrijk gedeelte van onze 

financiele autonomie - die Aruba genoot sinds I januari 1986 - verloren ging, wegens 

financieel wanbeheer door kabinet Mike Eman. Namens onze politieke partij MEP heb ik 

aanhangers uitgenodigd om in de tribune de vergadering te volgen, zodat ze zelf konden 

horen welke de argumenten waren van de minister president om deze inlevering van onze 

autonomie te verantwoorden. 

Eerder die ochtend hebben enkele vakbondsleiders LOPEZ dringend verzocht om een 

audientie om gehoord te worden voordat de stemming in de Staten die dag zou 

plaatsvinden; LOPEZ gaf de toezegging dat zij hun zou horen. 
Ik arriveerde bij de Staten om 8.00 a.m. en ik kon de sfeer at proeven, toen de 

medewerkers van de ministers ook buiten arriveerden en mij meteen begonnen uit te 

schelden. 
Nadat de vergadering was geopend heb ik de voorzitter van de Staten, LOPEZ, 
aangesproken op de veiligsheidsaspecten binnen het gebouw. Zij heeft mij ervan 

verzekerd dat zij alles onder controle had binnen het gebouw, en dat de veiligheid van aile 

Statenleden goed gewaarborgd was. Oat bleek echter niet zo te zijn, omdat wij van de 
oppositie meteen a l last kregen van de zgn. ' beveiligi ng' van de individuele ministers die 
binnen het gebouw rondliepen, vooral van de minister van toerisme Otmar Oduber. Deze 

gangen en werkruimtes zijn uitsluitend toegankelijk voor Statenleden, rnedewerkers van 

de Staten, minister en hun adviseurs. 
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Alsof het niet voldoende was kregen wij ook last van de tientallen fotografen die vanuit 

elke invalshoek een kiekje van de minister president wilden nemen, maar die ons steeds 

in de weg stonden. Zoals u weet z ijn de gangen in het gebouw van de Staten niet breed, 

dus als een fotograafzijn 'tripod' ergens neerzette, kon iemand anders moeilijk tangs. 
Ik heb LOPEZ hierop aangesproken, en sommige van deze personen werden 

weggestuurd. De vraag is hoe deze personen daar in de eerste plaats zijn gekomen. Alles 
duidde er in ieder geval op dat er geen deugdelijke beveiligingsplan was om de 

Statenleden veilig te houden. 
Ik heb LOPEZ voorgesteld om mijn eigen beveiliging te regelen. Mijn verzoek om mijn 

eigen beveiliging te regelen werd door LOPEZ afgewezen. 

Toen ik ongeveer 4 uur n.m. weer over de gang liep en probeerde naar het toilette gaan, 

zag ik ongeveer I 0 ongure figuren in het gebouw, op de gang naar de hoofdingang van de 

Staten; deze groep had het steeds over wapens ('arma') die zij kennelijk bij zich hadden, 

als ik over de gang liep. lk sprak LOPEZ daarop aan, maar zij heeft niets gedaan om die 

personen weg te sturen. De minister van justitie Arthur Dowers die toevall ig naast 
LOPEZ zat op een van die momenten, heeft mij gezegd, 'ach, het is altijd onveilig!' Die 

ongure figuren bleven daar staan tot aan het einde van de vergadering, en de groep werd 

steeds groter van huurlingen die wie weet \velke opdracht hadden. Goede bedoelingen 

hadden zij in ieder geval niet, en dat verschoien zij niet onder stoelen of banken elke keer 

als ik tangs liep. 

Ongeveer 6 uur n.m. kwamen de drie koffiedames rennend en in paniek de kcuken uit en 

de vergaderzaal in, omdat een groep mannen zich in de keuken had verschanst, nadat 
min ister van economische zaken dhr. Mike de Mesa de deur van de publieke ruimte naar 

de keuken - tegen aile afspraken in - had opengezet. lk kon duidelijk zien dat het om 

ongeveer I 0 tot 15 man ging en de minister van economische zaken, dhr Mike de Mesa 

heeft tegen ons gezegd dat het 'zijn ' mannen waren. Toen ik LOPEZ vroeg water aan de 

hand was, zei ze dat er niets bijzonders aan de hand was en dat zij de mensen zou weg 

sturen, wat weer NlET is gebeurd. 

Op dat moment was de druk buiten het gebouw onder de betogers heel hoog, omdat de 

vakbondsleiders die een al sinds vroeg die ochtend een audientie hebben aangevraagd met 

LOPEZ, steeds aan het lijntje werden gehouden. Zij hebben verzocht om een audientie 

v66r de stemming, maar LOPEZ weigerde. lk deed nog verschillende pogingen om 

LOPEZ te overtuigen om de vakbondsleiders aan te horen, echter vergeefs. 

Juist op dat cruciale moment zaten wij tussen twee mogelijk gewapende knokploegen in, 
allemaal mensen die een bloed hekel hebben aan de !eden van mijn fractie, en met name 
aan mij . 

De minister van toerisme Otmar Oduber deed toen de uitspraak "als jullie bloed willen, 
zullen jullie bloed krijgen" . 

De vergadering liep daarna zeer gehaast ten einde, en na de afloop heeft onze fractie zich 
teruggetrokken in de MEP-fractiekamer. Daarin hebben wij overleg gepleegd over de 

mogelijkheid om een afspraak te krijgen met de Gouverneur om daar ons beklag te doen. 
Ik wist niet wat zich buiten afspeelde, en niemand heeft mij een signaal gegeven dat het 

buiten helemaal uit de hand was ge lopen, nadat LOPEZ aan de vakbondsleiders had 
medegedeeld dat zij hen toen - na afloop van de vergadering dus - kon aanhoren. 

Niemand heeft mij op de hoogte gesteld dat op dat moment iemand vanuit het 

Pag I 2 



Statengebouw begon te schieten, en dat de pol itie daarop met drie waarschuwingsschoten 

heeft geantwoord, en dat het Statengebouw ontruimd moest worden. Het bericht dat het 

Statengebouw moest worden ontruimd is mij niet bereikt. Dat is mij de dag daama 

verteld. 

Na het horen van de waarschuwingsschoten verlieten mijn fractieleden en ik zelf het 

gebouw langs de achteruitgang, zonder enige beveiliging. Ondertussen brak de hellos aan 

de voorkant van het Statengebouw, zoals nu alom bekend. 

Een normale besluitvorming ook tijdens de vergadering onder dergelijke omstandigheden 

was hierdoor niet meer mogelijk. 

Achteraf bleek dat er geen opnames zijn gemaakt van deze vergadering. Tijdens de 

vergadering hebben collega's van mijn fractie LOPEZ aangesproken op het feit dat de 
vergadering voor het grootste gedeelte niet werd uitgezonden op twee van de drie reguliere 

kanalen, t.w. zowel via de website www.parlamento.aw als via de radio 107.5FM. De enige 

wijze waarop mensen de vergadering konden volgen was via de TV, en iedereen weet dat niet 

velen dit soort vergaderingen niet volgt via de TV. LOPEZ gaf rum dat er problemen waren 

met Setar, maar Setar ontkende dit. Opnames van deze vergadering zij n er niet meer, en dit is 

nooit eerder voorgekomen in de zes jaar dat ik lid ben van de Staten. Mocht de vergadering 

misschien niet worden opgenomen zodat er geen bewij s meer was van de gewapende 

knokploegen die door LOPEZ zijn toegelaten in het gebouw van de Staten? 

lk verzoek u om een ondcrzoek in te stellen tegen LOPEZ die opzette lijk gewapende 

huurlingen (van de ministers) in de Statenvergadering had toegelaten en na crop te zij n 

gewezen, niets had ondernomen deze gewapende bende door de constitutionele reguliere 

politie die tot haar beschikking staat, te hebben Iaten wegjagen. Hierdoor is mijn Ieven in 
gevaar gebracht. 

Tot nadere toelichting bereid, verblijf ik, 
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